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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nő a kórházak adóssága?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Rendkívüli mértékben nőtt a kórházak adósságállománya. Az idén április végi 33 milliárd forintról 
májusra már a 42 milliárd forintot is meghaladta ez az összeg. A Magyar Államkincstár adatai 
szerint az összeg túlnyomó többségét (41,6 milliárd forintot) a szállítókkal-szolgáltatókkal 
szembeni összeg teszi ki. Összesen 302 intézmény rendelkezik valamiféle adósággal, ezek fele 
pedig több, mint 30 napja lejárt tartozással is rendelkezik.

Ez a szám pedig tovább is nőhet, mivel számos esetben 60 napos fizetési határidőkkel számolnak az
egészségügyben. Így a tényleges tartozások több milliard forinttal magasabbak lehetnek, úgy, hogy 
azok még nem látszanak a statisztikában mivel azok teljesítése még nem vált esedékessé.

A tartozások növekedése részben ugyan magyarázható a koronavírus-járvánnyal, azonban fontos 
volna ismerni további részleteket annak érdekében, hogy valódi képet kaphassunk az egészségügy 
állapotáról.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Miért tartoznak 42 milliárd forinttal a magyar kórházak?

2) Miért nőtt 9 milliárd forinttal egy hónap alatt az adósságállomány?

3) Mikor tervezi a kormány kifizetni az egészségügy tartozásait?


